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S.O.S. Dixie 

Artikel 41 vragen Leefbaar Hilversum  

HET RECHT OP HUISVESTING VAN ARTIKEL 22, TWEEDE LID, GRONDWET 

 
Het ernstige ongeval van afgelopen week, waarbij een dakloze Hilversummer van 41 jaar dood is 
aangetroffen in een dixie toilet, deed ons beseffen dat we als gemeente toch niet aan 
bovenstaande grondwet kunnen voldoen. Zowel niet voor de Hilversummers als voor de mensen 
uit de regio (en daar buiten). Er zijn nog genoeg mensen die buiten de boot vallen en de 
verwachting is dat deze groep alleen maar groter wordt.  
 

1] Bent u het met ons eens dat er naast de reguliere en bestaande opvang een 24/7 plek moet zijn waar 

iedereen altijd welkom is en recht heeft op onderdak zonder uitzonderingen en voorwaarden? 

 

2] Gaat u deze casus nog onderzoeken op het gebied van zijn mogelijke uitkeringsaanvraag probleem en 

hoe deze man toch uit beeld is geraakt bij de verschillende instanties? 

 

3] Zijn de dakloze mensen in de hele regio in beeld die tussen wal en schip vallen? 

 

4] Hoe groot is deze groep die niet terecht kan/wil bij de reguliere opvang? Is dit bekend? 

 

5] Wat zijn de redenen dat mensen buiten de systemen vallen?  

Naar ons idee zijn de redenen erg uiteenlopend. Denk aan verslaafde, psychisch in de war, trots zijn en 

denken dat ze er zelf wel uit kunnen komen, vastgelopen in bureaucratie en onze ingewikkelde systemen. 

Wellicht hebt u nog meer aanvullingen. 

 

5] Vindt u de huidige voorzieningen voldoende passend bij de zorg/hulpvraag? 

 

6] Denkt u dat er aanvullende (nood en structureel) voorzieningen moeten komen voor bijvoorbeeld 

chronisch verslaafden, zorgmijders, mensen met psychiatrische aandoeningen en de doelgroep die zwerft 

van kennis/vrienden naar kennis/vrienden en af en toe zelfs op straat? 

 

7] Als u denkt dat er geen aanvullende/aangepaste voorzieningen nodig zijn, kunt u dan aangeven welk 

aanbod er wel is voor deze doelgroep? 

 

8] Zou u zich kunnen vinden in een pilot (met oog op mogelijk extra financiële middelen vanuit het rijk) 

waarbij wordt ingezet op minimale zorg en een stuk minder regels voor een periode van een half jaar tot 1 

jaar.  

 

Specifiek om zo deze groepen te bereiken. Om zo spelenderwijs te onderzoeken of op deze manier die 

groepen dan wel zou kunnen worden bereikt. Advies zou wel zijn zelfstandige units (kamers of caravans). Bij 

voorkeur dit op zeer korte termijn in te zetten i.v.m. corona situatie en zo. 

 

9] Is een deel van het systeem van daklozen opvang (lees zorg systeem) toe aan herziening? Mensen mogen 

hier nooit buiten de boot vallen en zonder voorziening zijn. 
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10] Bent u bekend met alle zaken en regelgevingen en regels van de daklozen- en crisesopvang waar de 

bezoeker zich aan moet houden? 

 

11] Kunt u begrijpen dat voor bepaalden doelgroepen en situaties, wanneer direct acute opvang nodig is, het 

niet haalbaar is om aan deze regels te voldoen? 

 

12] Vinden wij het normaal dat daklozen moeten bedelen bij familie, vrienden en kennissen voor 

slaapplekken? Vinden we en noemen we dat passende opvang? 

 

13] Hoe kan het dat we regelmatig terugkrijgen dat mensen toch tegen problemen aanlopen bij de aanvraag 

en het aanhouden van een uitkering?  

 

14] Bent u het met ons eens dat onze ambtelijke systemen te ingewikkeld geworden zijn en zelfs ook voor de 

gewone burger zonder problemen?  

 

15] Beseft u dat hier veel mensen op stuk lopen? En dan zonder geld zitten en dan kom je snel van het ene in 

het andere probleem. Ook een inschrijfadres is niet in 1 dag geregeld. Daarnaast is door gebrek aan 

financiële middelen bereikbaarheid en online aanvragen een ingewikkeld probleem en meestal niet mogelijk. 

 

16] Zou er niet veel meer met voorschotten gewerkt moeten worden zodat mensen direct dezelfde dag nog 

geholpen worden? Een nooduitkering voor 2 tot 3 maanden die dan genoeg ruimte biedt om orde op zaken 

te stellen. De voedselbank werkt op een soort gelijke manier en dat is heel fijn want mensen zijn direct of 

binnen 1 week geholpen. 

 

17] Bent u bereid te investeren in extra voorzieningen om deze doelgroepen te ondersteunen? 

Denk dan bijvoorbeeld aan: 

- gratis toiletvoorzieningen 24/7 en dan niet alleen urinoirs maar ook zoals bijvoorbeeld dixie toiletten die 

ook voor de grote boodschap en vrouwen geschikt zijn. Deze zijn voor meer doelgroepen geschikt dan 

alleen daklozen. Er zijn namelijk nog veel meer mensen die weinig tot geen budget hebben. 

- Openbare stroom oplaadpunten. 

- Gebruikersruimtes 

- Laagdrempelige nachtopvang tussen 23.30 - 8.30 uur. 

- Maatwerkoplossingen zoals slaapzakken, tentjes, campingplaats etc., dagelijkse straat voedseluitgifte punt. 

 

18] Bent u bereid deze zorgen met de betreffende zorg partijen en regio’s te bespreken en met oplossingen 

te komen die wellicht nog beter aansluiten bij de zorgbehoefte? 

 

19] Is de gemeente bereid om in openbare stroom oplaadpunten te voorzien?  

 

We hebben al openbare waterpunten via “Joint he Pipe” en deze zouden mooi kunnen worden aangevuld 

met openbare stroompunten “Joint he Power” in picknicktafels en banken in de openbare ruimte. Alles wat je 

tegenwoordig wilt regelen moet zo goed als online of via de telefoon gaan. Hierdoor is dit 1 van de eerste 

levensbehoefte geworden om te kunnen functioneren in deze maatschappij.  

 

Er is onlangs een mooie regenboog bank geplaatst in de Kwekerij maar dit is om ergens aandacht voor te 

vragen maar is niet persé praktisch noodzakelijk.  Er zijn immers al veel banken daar in het parkje. Er is gratis 

wifi in het centrum, maar als de telefoon of laptop niet is opgeladen heb je daar niet veel aan. Veel mensen 

en zeker daklozen zouden geholpen zijn met openbare stroom oplaadpunten. Zouden we als gemeente op 

korte termijn 1 of meerdere banken in Hilversum kunnen plaatsen, in het centrum en eventueel in de wijken, 

waar stroom oplaadpunten in zijn verwerkt? Of zou het zelfs mogelijk zijn om deze oplaadpunten te 

integreren in de huidige banken die op de Groest staan? 

 

Namens Leefbaar Hilversum 
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Mirjam Kooloos 

Fractievoorzitter  

 

 


